

STM Lottery Shares Harvest and Gawai Cheer with the Underprivileged

To celebrate the Harvest and Gawai Festivals, STM Lottery donated to 6 charitable organisations in East Malaysia.

Representatives from STM Lottery had also visited these charitable organisations namely Sabah Society for the Deaf Tawau, Taska Mesra Cheshire Sandakan, Persatuan Pengurusan Pusat Jagaan OKU Leshan Kota Kinabalu, Lembaga Kebajikan Anak-Anak Yatim Sarawak, Kompleks Kebajikan Peryatim Sibu and Kompleks Kebajikan Hamidah Yakup, and handed over the cash contribution of RM3,000 cash and RM2,000 in kinds to each beneficiary.

The donation to these 6 beneficiaries has allowed STM Lottery to share the festive cheer with the underprivileged.

多多博彩与弱势群体共庆丰收节及达雅节

配合丰收节及达雅节这两项节庆，多多博彩借此机会捐赠善款予东马 6 家慈善机构，以示关怀。

数名多多博彩代表陆续亲善探访了这 6 家慈善机构，即拿笃沙巴听障协会、山打根 Taska Mesra Cheshire、亚庇乐善残障人士护理中心、砂拉越孤儿福利院、诗巫孤儿福利院以及 Hamidah Yakup 综合福利院，并移交 3000 令吉善款以及 2000 令吉的物资予各受惠单位。

多多博彩冀望能通过捐助这 6 家慈善机构，与弱势群体共享佳节欢乐。